
PROTOKÓŁ NR V/24 

V SESJI RADY POWIATU PISZ 

Z DNIA 26 WRZEŚNIA 2024 R. 

Ad. pkt. 1 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – otworzyła obrady V sesji Rady Powiatu o 
godz. 1407. 

Ad. pkt 2 

Irena Jatkowska  - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 
radnych, co – wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 radnych – stanowi quorum 
niezbędne do prawomocności obrad.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2. 

Ad. pkt 3 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy ktoś z radnych ma propozycje 
zmiany porządku obrad?  

Jerzy Małecki – Wicestarosta Piski – zaproponował wykreślenie z  porządku obrad: 

-  punktu 8a): rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Powiatowego w Piszu, 

oraz wprowadzenie do porządku obrad pkt. 8h): rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Głuchołazy na usuwanie skutków powodzi. 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku innych propozycji zmian i 
uzupełnień poddała pod głosowanie w/w zmiany, a następnie całość n/w porządku obrad sesji. 

1. Otwarcie obrad III sesji Rady Powiatu Pisz. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Dokonanie zmian lub uzupełnień porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Pisz. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Zapytania i wnioski mieszkańców powiatu. 

7. Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie powiatu piskiego przez Państwowe  

     Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 

8. Rozpatrzenie bieżących projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/173/09 Rady Powiatu Pisz z dnia 19 marca 2009 

r. w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek dla 

których organem prowadzącym jest powiat piski. 

b)  zmieniająca uchwałę Nr XX/84/2000 z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie określenia 

zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi powiatowy zasób nieruchomości oraz 

zasad oddawania mienia Powiatu w najem i dzierżawę. 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 2024-

2028. 

d) w sprawie zmian w budżecie Powiatu  Piskiego na 2024 r. 

e) w sprawie rozpatrzenia wniosku o zgodę na użycie herbu powiatu. 



f) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji 

przebiegu obrad komisji Rady Powiatu Pisz oraz udostępniania zapisu w Biuletynie 

Informacji Publicznej i w inny sposób zwyczajowo przyjęty, nie później niż na 7 dni od 

dnia posiedzenia komisji. 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Piskiego. 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Głuchołazy 

na usuwanie skutków powodzi. 

10. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Piszu z realizacji uchwał Rady Powiatu. 

11. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Piszu z działalności pomiędzy sesjami Rady Powiatu 

12. Wnioski i oświadczenia radnych 

13. Informacje, odpowiedzi i wyjaśnienia 

14. Zamknięcie obrad 

Głosowano w sprawie 

wykreślenia z porządku obrad punktu 8a): rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala Powiatowego w Piszu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Antoni WYSOCKI 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Głosowano w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad pkt. 8h): rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Głuchołazy na usuwanie skutków powodzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 



Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Głosowano w sprawie 

przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Powiatu Pisz 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że porządek obrad został 
przyjęty, po czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 4 

Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – poinformowała, że nie było zgłoszonych 
uwag do protokołu z III sesji Rady Powiatu, w związku z czym podała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z III sesji Rady Powiatu Pisz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 



Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

 Irena Jatkowska - Przewodnicząca Rady Powiatu – stwierdziła, że protokół został przyjęty, po 

czym zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 5 

Lidia Borys - Dymczyk – radna Rady Powiatu – złożyła interpelację. (załącznik nr 3) 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – złożył interpelację. (załącznik nr 4) 

Ad. pkt 6 

Brak. 

Ad. pkt 7 

Bożena Ziółkowska – Dyrektor Zarządu Zlewni w Giżycku – przedstawiła sprawozdanie z 
działań podejmowanych na terenie powiatu piskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie. 

Marek Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji 
(załącznik nr 5) do sprawozdania z działań podejmowanych na terenie powiatu piskiego przez 
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. (załącznik nr 6) 

Adam Trzonkowski – radny Rady Powiatu – zapytał, czy na rzece Pisa jest planowana budowa 
zapory bądź śluzy. 

Bożena Ziółkowska – Dyrektor Zarządu Zlewni w Giżycku – odpowiedziała, że przed 
wydaniem decyzji przez Ministerstwo cała dokumentacja jest przez nich procedowana i to może 
potrwać jakiś czas.  

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku dyskusji nad w/w 
materiałem stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie do wiadomości, po czym zamknęła ten pkt 
porządku obrad i ogłosiła 10 minut przerwy w obradach sesji. 

Wznowiono obrady – w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Ad. pkt 8 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/173/09 Rady Powiatu Pisz z dnia 19 marca 
2009 r. w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i 
placówek dla których organem prowadzącym jest powiat piski. 

 
Katarzyna Zdaniewicz – Siwik – Dyrektor PZEASiP w Piszu  – przestawiła w/w projekt 
uchwały. 

Andrzej Górski – Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Rodziny – przedstawił 
opinię komisji (załącznik nr 7) 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 5)  

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 



Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/173/09 Rady Powiatu Pisz z dnia 19 marca 

2009 r. w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek dla których 

organem prowadzącym jest powiat piski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Uchwała Nr V/38/24 stanowi załącznik nr 8. 

b) zmieniająca uchwałę Nr XX/84/2000 z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie 
określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi powiatowy zasób 
nieruchomości oraz zasad oddawania mienia Powiatu w najem i dzierżawę. 

Edyta Polak – Sekretarz Powiatu Piskiego – przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 5)  

Irena Jatkowska -  Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji poddała 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/84/2000 z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie 

określenia zasad gospodarki nieruchomościami stanowiącymi powiatowy zasób nieruchomości oraz 

zasad oddawania mienia Powiatu w najem i dzierżawę 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Uchwała Nr V/39/24 stanowi załącznik nr 9. 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 
2024-2028. 

Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu Piskiego – przestawiła w/w projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 5) 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są pytania do w/w projektu 
uchwały, następnie wobec braku pytań i dyskusji nad projektem poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Piskiego na lata 2024-

2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

UCHWAŁA NR V/40/24 stanowi załącznik nr 10 . 

d) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Piskiego na 2024 r. 

Barbara Koprowska – Skarbnik Powiatu Piskiego – przestawiła w/w projekt uchwały. 

Jerzy Wojciech Małecki – Wicestarosta Powiatu Piskiego – złożył autopoprawkę do w/w 
projektu uchwały. (załącznik nr 11) 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 5) 

 



Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są jeszcze pytania do w/w 
projektu uchwały, następnie wobec braku pytań i dyskusji nad projektem poddała go pod głosowanie.  

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu – powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 
Samorządu zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu o zabezpieczenie środków finansowych na nagrody dla 
pracowników PZEASiP-u z okazji 25-lecia samorządu powiatowego i wypłatę tych nagród przy okazji 
święta Dnia Edukacji Narodowej. 

Jerzy Małecki -  Wicestarosta Powiatu Piskiego -  odpowiedział, że każda jednostka powiatowa 
ma swoje święto i pracownicy tych jednostek otrzymują z tych okazji nagrody 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu –  stwierdził, że wszyscy jednakowo jesteśmy 
samorządowcami i tego tytułu nagrody należą się wszystkim jednakowo. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – powiedziała, że jeżeli jest to poprawka do 
omawianej uchwały to należy wskazać źródło finansowania tych wydatków. 

Tomasz Czepułkowski – radca prawny Starostwa Powiatowego w Piszu – stwierdził, że 
poprawka musi być tak zgłoszona, aby wydatki pokryły się z przychodami, w przeciwnym wypadku 
uchyli ją organ nadzoru. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zaproponowała, aby w/w wniosek 
przegłosować w punkcie 12. Wnioski i oświadczenia radnych 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przyjęcia autopoprawki Zarządu Powiatu w Piszu do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie powiatu piskiego na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 
JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 
RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 
Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu piskiego na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne 

ZA (13) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (1) 

Marek Antoni WYSOCKI 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

UCHWAŁA NR V/41/24 stanowi załącznik nr 11. 

e) w sprawie rozpatrzenia wniosku o zgodę na użycie herbu powiatu.  

Adam Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił 
w/w  wniosek. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są jeszcze pytania do w/w 
wniosku, następnie wobec braku pytań poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zgodę na użycie herbu powiatu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

 UCHWAŁA NR V/42/24 stanowi załącznik nr 12. 



f) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji 
przebiegu obrad komisji Rady Powiatu Pisz oraz udostępniania zapisu w Biuletynie 
Informacji Publicznej i w inny sposób zwyczajowo przyjęty, nie później niż na 7 dni 
od dnia posiedzenia komisji. 

Adam Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił 
w/w petycję. 

Jerzy Małecki -  Wicestarosta Powiatu Piskiego -  zapytał, czy możemy wrócić do kontynowania 
wyjazdowych sesji, każdego roku w innej gminie? 

Maciej Jasiński – inspektor w Biurze Rady Powiatu – odpowiedział, że system e-sesja 
użytkowany przez Starostwo jest systemem stacjonarnym i nie umożliwia  transmitowania sesji poza 
salą konferencyjną Starostwa Powiatowego w Piszu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są jeszcze pytania do w/w 
petycji, następnie wobec braku pytań poddała ją pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji 

przebiegu obrad komisji Rady Powiatu Pisz oraz udostępniania zapisu w Biuletynie Informacji 

Publicznej i w inny sposób zwyczajowo przyjęty, nie później niż na 7 dni od dnia posiedzenia komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Marek Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej 

ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Marcin TRZONKOWSKI 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

UCHWAŁA NR V/43/24 stanowi załącznik nr 13. 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Piskiego. 

Adam Trzonkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił 
w/w skargę. 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu –  wspomniał, że to on jest skarżącym, a składając w/w 
skargę nie robił tego z przyjemności tylko z konieczności wyjaśnienia zaistniałej sytuacji. Kwota 250 
tys. zł powinna w całości trafić do pracowników, a nie pomniejszona o koszty brutto pracodawcy. 



Andrzej Górski – radny Rady Powiatu –  zapytał radnego Marka Wysockiego, czy z okazji 15-
lecia i 20-lecia Samorządu też wnioskował Pan o nagrody dla pracowników? 

Marek Wysocki – radny Rady Powiatu –   odpowiedział, że wówczas nie składał żadnych 
wniosków o nagrody pieniężne, ale na w/w święta pracownicy byli również docenieni w postaci 
uhonorowana medalami bądź odznaczeniami. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są jeszcze pytania do w/w 
skargi, następnie wobec braku pytań poddała ją pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Piskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Andrzej GÓRSKI, Irena JATKOWSKA, Jerzy Wojciech 

MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, 

Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (1) 

Marek Antoni WYSOCKI 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz FLORCZYK, Mariusz KLISIATYS 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

UCHWAŁA NR V/44/24 stanowi załącznik nr 14. 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 
Głuchołazy na usuwanie skutków powodzi. 
 

Dominika Budzyńska – Naczelnik Wydziału zarządzania Kryzysowego – przestawiła w/w 
projekt uchwały. 

Marek Ziółkowski - Przewodniczący Komisji Samorządu – przedstawił opinię komisji. 
(załącznik nr 15) 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – zapytała, czy są pytania do w/w projektu 
uchwały, następnie wobec braku pytań i dyskusji nad projektem poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Głuchołazy na usuwanie skutków powodzi 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne 

ZA (14) 

Lidia BORYS-DYMCZYK, Rafał DĄBROWSKI, Tomasz FLORCZYK, Andrzej GÓRSKI, Irena 

JATKOWSKA, Mariusz KLISIATYS, Jerzy Wojciech MAŁECKI, Andrzej ROSIŃSKI, Krzysztof 

RUMIŃSKI, Dariusz SMAKOSZ, Tomasz Jakub SULIMA, Adam Marcin TRZONKOWSKI, Marek 

Antoni WYSOCKI, Marek Andrzej ZIÓŁKOWSKI 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Jan BRENDA, Andrzej Waldemar NOWICKI, Iwona PIECHOWSKA 

UCHWAŁA NR V/45/24 stanowi załącznik nr 16. 

Ad. pkt 9 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 10 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 11 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – poprosiła o zadawanie pytań do 
sprawozdania, które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 12 

Marek Antoni Wysocki – radny Rady Powiatu – zapytał, kiedy zostanie zakończ0ny remont 
drogi Wierzbiny – Bemowo – Drygały? 

Krzysztof Leniec – Dyrektor PZD w Piszu – odpowiedział, że miało być zakończone 30 czerwca, 
kary umowne nalicza się na zakończenie (nikt kar nie umorzył i nikt nie zaniechał) wspomniał, że 
wykonawca przewiduje ukończenie prac na koniec czerwca 2025 roku. 

Marek Antoni Wysocki – radny Rady Powiatu – zapytał, o kontrole w SP ZOZ Szpitalu 
Powiatowym w Piszu, czy będą jakieś kary dla Dyrektora i pracowników szpitala. Zajęcie pasa 
drogowego z Urzędem Marszałkowskim za internet, czy kroki w tym kierunku zostały podjęte? 

Krzysztof Leniec – Dyrektor PZD w Piszu – odpowiedział, że organem uchwałodawczym jest 
Rada Powiatu – PZD realizuje wytyczne zawarte w uchwałach, jeżeli będzie polecenie, żeby 10-krotnie 
zwiększyć stawki to na pewno będzie to realizowane. 

Marek Antoni Wysocki – radny Rady Powiatu – wspomniał, że parking przy SP ZOZ szpitalu 
powiatowym to nie jest jakaś wielka inwestycja. 

Adam Marcin Trzonkowski – radny Powiatu – przypomniał, że radny Marek Wysocki był przez 
wiele lat wicestarostą i mógł się zająć tą sprawą. 



Rafał Dąbrowski – radny Powiatu – wyraził opinię, że w poprzednich kadencjach Gmina Orzysz 
była faworyzowana, jeśli chodzi o inwestycje drogowe. 

Andrzej Górski – radny Powiatu – odnosząc się do kwestii parkingu przy SP ZOZ stwierdził, że 
przez wiele lat ta kwestia była odkładana na później. Jego zdaniem powinien to być porządny parking z 
utwardzoną nawierzchnią i oznakowaniem poziomym. 

Krzysztof Rumiński – radny Powiatu – zawnioskował o podjęcie przez Radę wniosku do Zarządu 
Powiatu o jak najszybsze zajęcie się tą sprawą. 

Jerzy Wojciech Małecki – Wicestarosta Piski – wyjaśnił, że Zarząd zajmuje się tym od kilku 
tygodni i prosi o chwilę cierpliwości. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – przypomniała, że do 10 października 
każdy radny może złożyć wniosek do przyszłorocznego budżetu i nie wymaga to głosowania na sesji. 
Następnie, wobec braku innych głosów w dyskusji zamknęła ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 13 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – na interpelację radnej Lidii Borys – 
Dymczyk odpowiedziała, że do chwili obecnej nie wpłynął do Biura Rady wyrok w sprawie byłego 
Dyrektora PUP. Jeżeli chodzi o składanie sprawozdań przez PRK to Rada Powiatu może do tego 
powrócić i rzecznik może przedkładać radzie co roku sprawozdania ze swojej działalności.  

Jerzy Wojciech Małecki  – Wicestarosta Piski – powiedział, iż na wszystkie interpelacje i 
zapytania złożone podczas tej sesji odpowiemy na piśmie. 

Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu –wobec braku głosów w dyskusji zamknęła 
ten pkt porządku obrad. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku obrad Irena Jatkowska – Przewodnicząca Rady Powiatu – 
podziękowała radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie, po czym zamknęła obrady V sesji o 
godzinie 15:46 
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